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Protokoll föreningsstämma ”per capsulam” 
 
Årsmöte per capsulam, Torpa skogs vägsamfällighet 
Den 19:e Oktober 2020 
 
 
 

Punktvis redovisning enligt dagordning 
 
1. Till ordförande för mötet väljs Gunnel Forsberg och som protokollförare väljs                

Anders Fagerlind. Inga andra förslag inkom 
 
2.  Kallelse har behörigen skett per brev 28/8 eller per mail 31/8 
     Ingen anmärkning inkom 
 
3.  Dagordningen fastställes. Ingen anmärkning inkom 
 
4. Röstlängden räknas till 23.  
     23 medlemmar inkom med svar per mail eller post 
 
5.  Till justeringsmän tillika rösträknare väljs; Mathias Roos (T 5:62) och Joachim Wolf (T 
5:03). Inga andra förslag inkom 
 
6.  2019 års verksamhetsberättelse har funnits tillgänglig på hemsidan sedan maj. 
     Årets resultat: -2 709 kr föreslås balanseras i ny räkning. Ingen anmärkning inkom 
 
7. Revisionsberättelse för verksamhetsåret 2019 har funnits tillgänglig på hemsidan sedan  
maj. En revisor föreslår att resultat- och balansräkning fastställs samt att styrelsen beviljas 
ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. En revisor har skrivit under revisionsberättel-
sen. Inga anmärkningar inkom 
 
8. Resultat- och balansräkning samt disposition av årets resultat fastställes av stämman. 
    Ingen anmärkning 
 
9.  Styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019. 
 
Röstlängden fördelade sig i frågan enligt siffrorna;  
JA 19 st och NEJ 2 st 
2 st lade således ner sin röst i frågan 
Stämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet 
 
10. Styrelsens förslag till årsmötet avseende verksamhetsåret 2020 har funnits tillgängliga 
på hemsidan sedan maj.  
-Föreslagen städdag 11 September 2021 
-Avgifter faktureras via mail, 25 kr tillkommer för pappersfaktura 
-Budget 2020  
 
Stämman beslutar i enlighet med styrelsens förslag. Inga anmärkningar inkom 
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11. Styrelsen föreslår oförändrad årsavgift. Vägavgift 450 kr/andel samt fondering till för-
bättringsarbeten 300 kr/andel vilket betalas till föreningens plusgiro 824657-1. Debiterings-
längd med andelstal för varje fastighet finns på hemsidan. 
Stämman beslutar i enlighet med styrelsens förslag. I frågan om fondering inkom förslag 
om indragning av densamma, i avvaktan på förstudien gällande hård beläggning. Det är 
en fråga som får tas upp på nästa årsmöte, 2021, då som en motion. 
 
 
12. Kostnadsersättning föreslås oförändrad. 
-Ordförande, kassör och sekreterare; 3500 kr/ person och år 
-Ledamot och valberedning; 1000 kr / person och år 
-Vägansvarig, 3500 kr/år 
-Revisorer; 500 kr / person och år 
Stämman beslutar i enlighet med detta förslag. Inga andra förslag inkom 
 
13. Valberedningens förslag till kommande verksamhetsårs styrelse; 
      A  Gunnel Forsberg (Ts 1:53) omväljs till  ordförande på 1 år 
            
      B  Anders Fagerlind (Ts1:70)   omväljs på 2 år    
          Lars Stendahl ( T5:75)  väljs på 2 år 
          Anders Wecke (T 5:30) omväljs på 2 år 
 
          Margareta Wiechel (T 5:47) , Kent Emtelin (T 5:57) och  
          Jan-Olov Wall (T 5:68) har alla ett år kvar 
 
          Jan Sundvall (Hs 1:15) avgår                                                                                     
 
      C  Curt Broman (T 5:55) omväljs till revisor på 1 år 

           Lennart Björkman (T 5:35) avgår Platsen vakant 

           Hans Lundquist (T 5:53) omväljs till revisorssuppleant på 1 år 
 
13 D  Leif Cardmark (T 5:49) och Herbert Kussbach (Ts 1:19) avgår som valberedning. 

           2 platser : vakant 

 
13. Inkomna förslag, utöver valberedningens : 
      Cristin Svensson som ordförande 
      Bill Lundgren som revisor 
      Herbert Kussbach, Joachim Wolf och Göran Westberg till valberedning 
       
Stämmans röster fördelade sig enligt följande: 
 
   A Gunnel Forsberg 17 röster 
       Christin Svensson 3 röster 
      2 röstade på båda, dessa tar ut varandra 
      1 röstade nej på båda 
     Christin gick dock innan mötet ut med att hon inte var aktuell för ordförandeposten, nå-
got som inte alla hann få vetskap om men kanske ett namn för kommande  
valberedning 
 
B  Anders Fagerlind  omväljs på 2 år    
     Lars Stendahl     väljs på 2 år 
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          Anders Wecke  omväljs på 2 år 
Med rösterna; 20 Ja, 2 nej, 1 nedlagd röst till valberedningens förslag 
 
   C  Curt Broman samt en vakant fick 18 Ja av 23 
        Curt Broman samt Bill Lundgren fick 1 Ja av 23 
        Hans Lundquist (suppleant) fick 16 Ja av 23 
Curt Broman har meddelat styrelsen innan detta möte att han ej ställer upp för omval, nå-
got som tyvärr inte hann förmedlas ut innan röstningen 
 
D.    Herbert Kussbach fick 12 av 23 röster 
        Göran Westberg fick 20 av 23 röster 
       Joachim Wolf fick 15 av 23 röster 
 
Styrelsens sammansättning efter stämmans beslut: 
 
Ordförande verksamhetsåret 2020: Gunnel Forsberg på 1 år 
Ledamöter verksamhetsåret 2020: Jan-Olov Wall, 1 år kvar 
                                                           Kent Emtelin, 1 år kvar 
                                                           Margaretha Wiechel, 1 år kvar 
                                                           Lars Stendahl, 2 år på nyval 
                                                           Anders Wecke, 2 år på omval 
                                                           Anders Fagerlind, 2 år på omval    
Revisorer: 2 vakanser 
Revisorsuppleant: Hans Lundquist 
 
Valberedning: Göran Westberg och Joachim Wolf 
 
Styrelsen kommer återkomma i frågan om revisorer, vilket måste lösas i god tid innan 
nästa årsmöte. Medlemmar med erfarenhet av liknande situationer får gärna inkomma 
med förslag 
 
14. Göran Westbergs motion gällande dubbla vägavgifter för Nässelvikens båtklubbs med-
lemmar. Förslag: Stämman beslutar behandla motionen vid nästa årsmöte. Inga andra för-
slag inkom 
 
15. Stämman beslutar att förslag till stadgeändring skjuts till nästa årsmöte.  
Inga anmärkningar 
 
16. Övrigt. Inget inkommit 
 
17. Ordföranden avslutar mötet 
      
Undertecknade tackar för visad förståelse kring årsmötet detta märkliga år. Styrelsens in-
tention har varit att hänskjuta frågor som bedöms kräva diskussion till nästa årsmöte, för 
att ha en så transparent verksamhet som möjligt. Med hopp om en ”vanlig” vår. 
 
 
 
 
Anders Fagerlind 
Sekreterare 
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Gunnel Forsberg 
Ordförande 
 
 
 
 
                                                  
Mathias Roos                                                      Joachim Wolf 
Justeringsman      Justeringsman 
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